
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 500 

 

На 12 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно условията и реда за образуване 

на избирателни секции извън страната и за назначаване съставите на 

СИК при произвеждане на изборите за членове на Европейски 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветозар Томов 

2. Проект на решение относно единна номерация на секциите 

за гласуване извън страната на изборите за членове на Европейския 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветозар Томов 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Севинч Солакова, Йорданка Ганчева, Красимир 

   Ципов, Любомир Георгиев, Цветозар Томов,  

   Георги Баханов, Росица Матева и Камелия  

   Нейкова 

4. Проект на решение относно утвърждаване на образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Красимир Ципов 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева. 

ОТСЪСТВА: Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на ЦИК. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата – имаме кворум. 

Госпожа Георгиева отсъства поради ползване на отпуск, 

останалите колеги са ангажирани служебно. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно условията и реда за образуване 

на избирателните секции извън страната и за назначаване съставите 

на секционните избирателни комисии с докладчик господин Томов. 

Може би малко по-нататък ще разгледаме този проект. 

2. Проект на решение относно единна номерация на секциите 

за гласуване извън страната на изборите за членове на Европейския 

парламент с докладчик господин Томов. Тази точка също ще я 

разгледаме малко по-късно, като получим и становището на 

Министерството на външните работи. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, господин Димитров, госпожа Солакова, госпожа 

Ганчева, господин Ципов, господин Георгиев и аз имам доклад. 

4. Проекти на решения относно промени в съставите на ОИК 

с докладчик госпожа Ганчева. 
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Колеги, имате ли други предложения? 

Господин Томов? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля да ме включите в 

Административни преписки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добавям Ви в точка 

трета. 

Колеги, има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, преди да започнем по дневния ред, искам да ви 

информирам, че обществената поръчка за машинното гласуване, 

която е въз основа на състезателна процедура, е публикувана в 

ЦАИС – беше публикувана на 9 април. Тридневният срок за контрол 

по чл. 239 в системата за случаен избор изтече. 

Обществената поръчка не е избрана за контрол чрез случаен 

принцип. Тази сутрин бяха публикувани успешно решението и 

обявлението. Сега трябва да чакаме публикуването в Официален 

вестник на Европейския съюз. Срокът е до пет работни дни и за 

съжаление, не можем да използваме почивните дни събота и неделя, 

което означава, най-рано в понеделник, така че преди публикуване в 

Официален вестник поръчката не може да е видима в 

Централизираната информационна система за обществени поръчки, 

поради което, както виждаме, въпреки че я обявихме в същия ден, в 

който бяха издадени указите, трябва да изчакаме всички срокове по 

ЗОП, свързани с тази процедура, а именно до 19 април 2024 г.  

Да се надяваме, че публикуването в Официален вестник ще 

стане в първите дни от този 5-дневен срок, за да има достатъчно 

време за подаване на оферти, като крайният срок, максимално 

оптимизиран с оглед сроковете в изборния процес, е 22 април 2024 г. 

Това е за ваша информация. 
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Предлагам да започнем с точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпил е доклад от IT 

експертите към Централната избирателна комисия с вх. № ЦИК-

ЧМИ-21-4/11.04.2024 г. Той е допълнение на предадените от тях 

отчети в изпълнение на договори № 1 и 2 от 5 февруари 2024 г. 

Във връзка с констатациите в доклада и тъй като все още не 

сме получили отговор на наше писмо с изх. № ЕП-23-8/28.03.2024 г. 

предлагам да изпратим напомнително писмо с проектен номер 9409. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

напомнителното писмо до Смартматик има ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-25-4/11.04.2024 г. Припомням, тя е относно постъпили 

отчети от З.           М.          и             Г.               Б. по граждански 

договори № 1 и № 2 от 5 февруари 2024 г. 

Докладната записка вече е комплектувана с всички 

документи, единият от който преди малко докладвах, поради което 

предлагам да приемем изпълнението на работата по граждански 

договори № 1 и № 2 от 5 февруари, както и да одобрим извършване 

на плащането съобразно договореното. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 1 

(Любомир Георгиев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с Договор № 

1 от 6 февруари 2021 г., съгласно който „Сиела Норма“ АД 

осигурява гаранционна поддръжка на машините за гласуване за срок 

от 36 месеца от датата на придобиване на собствеността, предлагам 

да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с което да им укажем да 

гарантират задължението си. 

Проектът на писмото е в подпапка „гаранция СУЕМГ“ с 

проектен номер 9412. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, тъй като е 

необходимо допълнително да се провери част от документацията по 

тази преписка, ще я отложа за малко по-късно. 

Господин Димитров, заповядайте в точка трета. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

С вх. № ЦИК-ЕП-16-24/12.04.2024 г. може да видите превода 

на документ, който сме получили по линията на Европейската мрежа 

за сътрудничество в областта на изборите. Няма нищо спешно, освен 

че до вчерашна дата е трябвало да посочим данни за контакт, в 

случай че възникнат инциденти или наблюдения, които могат да 

повлияят на провеждането на изборите в друга държава членка. 

Докладвам го за сведение. Напомнят ни още, че следващата среща 

ще се проведе на 29 май в хибриден формат. Да се приобщи към 

папката, която поддържаме с Мрежата. 

Имаме също и покана с вх. № ЦИК-ЕТ-21-25/11.04.2024 г., с 

която представителството на Европейския парламент ни кани за 

участие в хибриден формат на 23 април от 10,30 ч. до 12,00 ч. Този 

хибриден формат ще се излъчи от Брюксел и в него ще се обсъждат 

резултати от пролетното питане на Евробарометър. Докладвам го 
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също за сведение. Имаме малко време за евентуална регистрация. 

Самото обсъждане ще бъде само на английски. Докладвам го за 

сведение и по-късно за регистрация, ако решим, че ще има такава. 

С вх. ЦИК-ЕП-15-26 е постъпило писмо от „Информационно 

обслужване“ АД, в което ни питат как да се регистрират за 

събитието на 19 април. Ще им върнем отговор като им изпратим 

самата покана. Това са моите доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП-5/03.04.2024 г. от Печатницата на БНБ, докладвано за 

запознаване на 4 април. Обсъдихме на работна група да изпратим 

отговор до Печатницата на БНБ. Отговорът е във вътрешната мрежа 

– да ни уведомят веднага след успешния старт на машината, да ни 

представят дизайн, както сме уточнили въз основа на предложенията 

от тях, като правим една компилация, да изразят становище по 

поставения въпрос. Заявяваме прогнозен брой, включително искаме 

и макет на бюлетини за изборите на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля по 

текста, ако имате предложения, да ги направите.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-27/02.04.2024 г. е 

постъпил отчет за изпълнението на втория етап от Договор № 19 от 

2023 г. за извършените дейности от „Архивистика“ ЕООД за 

периода 1 декември 2023 г. до 29 март 2024 г. Приложени са 

включително и всички проекти на документи, свързани с 

предаването за постоянно съхранение в Централен държавен архив 
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на изборни книжа и други документи от Централната избирателна 

комисия. 

В тази връзка е представена докладна записка с вх. № ЦИК-

29-1/10.04.2024 г. по представения отчет с изразено становище за 

изпълнение на работата. Стойността за този период е в размер 

на 8,000 лв.  

Представена е и фактура, посочен е номерът на фактурата за 

изпълнената дейност за тази втора част от предмета на договора. 

Извършена е проверка, включително и на фактурата. Представен е 

контролен лист. 

Предлагам да приемем работата по изпълнението на договора 

от „Архивистика“ ЕООД за посочения период и да одобрим плащане 

по фактурата на стойност 8,000 лв. по § 10-20. 

Предлагам такова протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-17-25/11.04.2024 г., ЦИК-ЕП/НС-17-24 от същата 

дата; ЦИК-ЕП/НС-17-32/11.04.2024 г. Свързано е с възнаграждение 

на секционните избирателни комисии, определено с решение на 

Централната избирателна комисия. Колеги, които са били в 

секционни избирателни комисии, сравняват размерите на 

възнагражденията в местните избори, без да си дават сметка за 

обема на работа, времето, което е необходимо за обработка на 

документите, за предаването, включително по отношение на 

Столична община, трябва да посочим, че една столична ОИК приема 

документите от всички секционни избирателни комисии на 
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територията на столицата, докато в национални избори – на 9 юни, в 

двата избора ще има три районни избирателни комисии. Докладвам 

ги за сведение. 

Централната избирателна комисия, приемайки решението, се 

съобразява с възможностите на бюджета. Гласуваните средства са 

видни в постановлението на Министерския съвет за приемане на 

план-сметката. 

Колеги, по отношение на попълнения и изпратен Въпросник 

в Министерството на финансите, докладвам ви, че същият е върнат с 

бележки по някои от въпросите. Направено е допълнение съобразно 

одобрената форма от министъра на финансите. Изготвен е 

Въпросник с тези допълнения. 

Предлагам да одобрим изпращането на попълнения 

Въпросник отново до Министерството на финансите. 

Предлагам да възложим на администрацията да изпрати 

попълнения Въпросник на посочения адрес в Министерството на 

финансите. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-25-8/12.04.2024 г. се 

предлага създаване на нова електронна пощенска кутия в звено 

„Машинописно бюро“. До този адрес да имат достъп само 

служителите в администрацията, които изпълняват машинописна 

дейност. Посочен е адресът, на който да се създаде. 

Предлагам да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка, 

постъпила от сектор към отдел при ГД БОП, МВР с искане на 

информация във връзка със съответна преписка – преписката е с вх. 

№ ЦИК-МИ-04-72/10.04.2024 г.  

Във вътрешната мрежа е подготвен отговор ведно с 

прилагане на информацията. 

Предлагам да го гласуваме за изпращане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, продължавам с преписка, 

която е писмо от общинска администрация с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-

31/11.04.2024 г.  

Моля да се запознаете с нея и в работен порядък да я 

обсъдим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. В залата сме 

11 членове. 

Продължаваме с точка трета: Доклади по административни 

преписки. 

Заповядайте, колега Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЦИК-

НС-11/11.04.2024 г. писмо от „Информационно обслужване“ АД във 
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връзка с наше запитване дали три лица са били народни 

представители и общински съветници. 

В моя папка от днес има проект на писмо до директора на ОД 

на МВР – Пловдив. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-

65/10.04.2024 г. – писмо, с което ОИК – Ловеч, ни изпраща Решение 

№ 209-МИ/08.04.2024 г. Докладвам го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви писмо от гражданин с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-23/11.04.2024 г. В относително дългия текст 

на писмото подателят описва възможността за гласуване по време на 

изборите за членове на Европейски парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни, за, както те са 

написали, граждани, които живеят постоянно в чужбина, но по 

време на изборите ще присъстват в страната. Оставям това писмо за 

сведение и в съответните предстоящи решения на Централната 

избирателна комисия, които ще бъдат публикувани, гражданите ще 

намерят отговори на поставяните въпроси – за сведение. 

Следващото писмо е отново от гражданин с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-28. Подателят е участвал в последните няколко избора 

като член и зам.-председател на секционна избирателна комисия. На 

последните избори е решил да се поинтересува дали може да участва 

от другата страна – като приемащ протоколи. Иска да попита как би 
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могъл да се запише за такова участие. Остава за сведение и това 

писмо. 

Следващото, което предлагам, ако Централната избирателна 

комисия реши, да гласуваме писмо с проектен номер 9414. Писмото 

е по повод на по-рано докладвано от мен писмо – на 4 април, от A-

WEB за покана за евентуална възможност за среща в удобно за 

Централната избирателна комисия време в седмицата между 20 –  24 

май. 

Подготвил съм проект на отговор, ако Централната 

избирателна комисия реши, да определим дата и част, ако не – да 

остане за по-късно, но все пак да отговорим в подходящ момент на 

това писмо, което е с вх. № ЦИК-17-1/03.04.2024 г. 

Предложението е за 21 май от 15,00 ч. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, други 

предложения има ли? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последният проект в тази точка е да 

изпратим писмо до Работна група „Избори“ към Министерството на 

външните работи във връзка с докладвано от мен на 2 април писмо с 

вх. № ЦИК-07-32/27.03 и превод от 28 март от Върховната 

избирателна комисия на Аджарска автономна република – Грузия, 

което писмо, припомням, колегите бяха изразили желание за 

съдействие за участие при наблюдението на изборите. 

В тази връзка предлагам да изпратим писмо сега на 

представители на Министерството на външните работи за 

предприемане на последващи действия във връзка със съдействието. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колега Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали е качен Протокол № 169 от заседанието на 

Обществения съвет към Централната избирателна комисия, 

проведено на 21 март 2024 г. Докладвам за сведение и запознаване. 

Извън това, колеги, предлагам с протоколно решение да 

решим да се публикува този протокол на страницата на ЦИК в 

сектор „Обществен съвет“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам също така писмо, изпратено 

от председателя на Обществения съвет И.         Л., с което ни е 

изпратено становище на Обществения съвет във връзка с 

организацията на изборите на 9 юни 2024 г. Твърди се в писмото, че 

Общественият съвет е на разположение да представи, разшири и 

обсъди изложените предложения, ако Комисията счита, че биха 

подпомогнали работата й. Отправена е молба становището да бъде 

публикувано на официалната страница на Централната избирателна 

комисия. Засега го докладвам за сведение и запознаване. Мисля, че 

преди това не бива да взимаме отношение. 



13 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази 

точка ще ви докладвам предложение за текст на писмо, което да 

изпратим до министъра на регионалното развитие и 

благоустройството във връзка с проверките, които извършва 

Централната избирателна комисия, при организацията на изборите. 

Моля да се запознаете с текста на писмото с проектен номер 

9416 в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по направеното предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-3/09.04.2024 г. от Агенция БГНЕС; ЦИК-ЕП/НС-18-8 

от СИРИУС МС; ЦИК-ЕП/НС-1/10.04.2024 г. отново от Агенция 

БГНЕС – в оригинал е офертата, и ЦИК-ЕП/НС-18-29/11.04.2024 г. 

от Streemer bg. Това са фирми, които са предложили оферти за 

излъчванията на брифингите на Централната избирателна комисия. 

В докладна записка с вх. № ЦИК-25-9/12.04.204 г. се прави 

предложение като се описва фактическата обстановка и 

предложените оферти, като на Агенция БГНЕС офертата е 350 лв. на 

един брой излъчване, на СИРИУС МС – 650 лв. на един брой 

излъчване, на Streemer bg. – 790 лв., без ДДС за един брой 

излъчване.  

Прави се предложение да бъде избрана Агенция БГНЕС не 

само заради най-ниската цена, а и затова, че по време на изборите от 

2021 – 2023 г., Агенция БГНЕС излъчваше брифингите на 

Централната избирателна комисия. 

Има и контролен лист за извършен предварителен контрол за 

сумата, която евентуално трябва да бъде отделена за излъчването на 
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брифингите, така че ви предлагам да вземем решение, с което да 

одобрим предложението на администрацията и да бъде сключен 

договор с Агенция БГНЕС за излъчване на брифингите на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ще ви предложа проект на писмо в моя 

папка с проектен номер 9402, което е адресирано до медиите с 

национален обхват, които обикновено излъчват материалите от 

разяснителната кампания на ЦИК. Писмото е на основание чл. 199а 

от Изборния кодекс, въз основа на който тези медии предоставят на 

ЦИК безплатно ефирно време за разяснителната кампания на 

комисията относно правата и задълженията на гражданите, така че 

предлагам да им изпратим това писмо, като държим да ни бъде 

предоставено такова време в часови диапазон с най-висока 

аудитория, като по този начин съвместно със средствата за масово 

осведомяване да проведем една наистина полезна разяснителна 

кампания за избирателите.  

За уточняване на съвместната ни работа да предложим да 

проведем работна среща в най-кратък срок, така че ви предлагам да 

изпратим това писмо. В същото време да публикуваме съобщение, 

от което да става ясно, че Централната избирателна комисия се 

обръща към медиите с национален обхват да предоставят на ЦИК 

ефирно време за разяснителната кампания, насочена към 

избирателите, да посочим, че разчитаме на доброто сътрудничество 

с медиите, за да може заедно с тях гражданите да бъдат 

информирани за своите права и задължения в изборния процес. 
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Това е моето предложение. Моля, ако имате предложения 

към него за допълване, за изменение на текста, да го направите. 

Ако нямате, моля да го гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, отново във връзка с разяснителната кампания, тъй 

като редовните брифинги на Централната избирателна комисия са 

насочени именно към избирателите, да разясняваме техните права и 

задължения, както и да предоставяме информация за взетите 

решения на Централната избирателна комисия ви предлагам 

редовните брифинги да бъдат всеки вторник, като първият брифинг 

е на 16 април от 14,00 ч., като, разбира се, ще съгласуваме 

ползването на трибуната с Народното събрание. Това е моето 

предложение. Съобразяваме се с това, че вторник не е пленарен ден 

за Народното събрание, както ме помолиха на местните избори. 

Имате ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, докладвам ви за сведение вх. № ЦИК-35/04.10.2024 г. 

– писмо, от Централната избирателна комисия на Грузия. 

Актуализират си електронния адрес за кореспонденция и използват 

възможността да ни помолят да запазим в календара си датата 

26 октомври, за да се присъединим към наблюдението на 

предстоящите парламентарни избори – докладвам го за сведение на 

този етап. 

Господин Баханов, заповядайте в тази точка. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-МИ-48/05.04.2024 г. От ОД на МВР – Ямбол, РУ – Елхово ни 

информират, че извършват проверка по тяхна преписка по 

разпореждане на зам.-районния прокурор на Районна прокуратура – 

Ямбол, с цел изясняване фактическата обстановка и в изпълнение на 

разпореденото от прокурора ни молят да им бъде изготвена справка 

дали посочено лице със съответното ЕГН и адрес е участвало при 

произвеждане на местни избори през 2023 г. в качеството му на 

длъжностно лице, по какъв начин и ред е бил назначен. Справката да 

се изпрати във възможно най-кратки срокове. 

Изготвена е справка от деловодството на Централната 

избирателна комисия с приложено Решение № 2145-

МИ/30.08.2023 г.  

Подготвен е отговор в смисъл, че посоченото лице е 

назначено за член на ОИК в община Болярово, област Ямбол в 

изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. 

Същият е встъпил в правомощията си на 9 септември 2023 г. и към 

11 април лицето продължава да е член на ОИК – Болярово. 

Приложение: заверено копие на решението.  

Това е предложението ми за отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Заповядайте, господин Томов, в точка трета. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа е качено 

писмо, което беше обсъждано вчера на работна група и беше спешно 

изпратено до Министерството на външните работи – може да видите 
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текста на писмото във вътрешната мрежа, в папка с мои инициали на 

днешна дата. 

Моля да гласуваме писмото за последващо одобрение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, междувременно пристигна и 

отговорът на нашето писмо от МВнР. То е във връзка с изразяване 

на становище на Министерството по отношение на определянето на 

единната номерация на секциите извън страната на предстоящите 

избори на 9 юни. В момента го докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с дневния ред, като преди това правя предложение 

точка четвърта: Проекти на решения относно промени в състави на 

ОИК да се измени на: Проект на решение относно утвърждаване на 

изборни книжа с докладчик колегата Ципов. 

Това изменение на дневния ред ви предлагам. Имате ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ЕДИННА 

НОМЕРАЦИЯ НА СЕКЦИИТЕ ЗА ГЛАСУВАНЕ ИЗВЪН 

СТРАНАТА НА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИ 
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ПАРЛАМЕНТ И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, проектът е в 

днешна вътрешна мрежа с проектен номер 3189. Той предвижда 

единния номер на всяка секция за гласуване извън страната да се 

състои от 9 цифри, като първите две цифри са числото 32, 

следващите три – номера на страната, в която ще се гласува съгласно 

– ще се върна към това приложение към настоящото решение, следва 

една 0 и трицифрен пореден номер на секцията за гласуване, където 

номерацията тръгва от 00-1 и стига докъдето стигне. 

Това е начинът, по който беше определена единната 

номерация на изборите на 2 април 2023 г., като номерът на страната, 

в която ще се гласува, тогава определихме по списък, представен от 

Министерството на външните работи, включващ 136 държави. Сега 

с писмото, което преди малко гласувахме за последващо одобрение, 

поискахме отново МВнР да представи становището си, ако прецени, 

евентуално и списък с номерата на държавите. Този списък е 

представен. В него по отношение на броя на държавите има една 

промяна спрямо миналата година – добавянето под № 137 на Либия. 

Извън това в забележка от Министерството на външните 

работи са обърнали внимание на 8-те държави, в които към този 

момент няма акредитиран посланик на Република България.  

Това са двете изменения. Моето предложение е да гласуваме 

това решение, да запазим номерата на държавите, както са в 

миналогодишния списък тези 136 и разбира се, да прибавим Либия 

под № 137, за да изпълним основната идея на тази промяна спрямо 

предишни номерации – държавите да имат устойчива номерация от 

избори на избори, което улеснява един куп дейности, свързани с 

анализ и сравнение на резултатите от изборите. Такава е и позицията 

на Външно министерство, където също становището е, че 

устойчивата номерация на държавите създава условия за улесняване 
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работата на дипломатическите и консулски представителства при 

различни избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение, като имаме предвид и 

предложението на МВнР. 

Аз правя предложение да посочим като основание и 

предложението на Министерството на външните работи, което 

пристигна днес. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3065-ЕП/НС/12.04.2024 г. 

 

Господин Томов, заповядайте в точка едно от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УСЛОВИЯТА И РЕДА 

ЗА ОБРАЗУВАНЕ НА ИЗБИРАТЕЛНИ СЕКЦИИ ИЗВЪН 

СТРАНАТА И ЗА НАЗНАЧАВАНЕ СЪСТАВИТЕ НА СИК ПРИ 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа може да 

видите проектен номер 3921. В този проект са нанесени поправките, 

възникнали в резултат на вчерашното обсъждане в работен порядък 

на този проект на решение. Поправките бяха в т. 21 и в част от 

основанията за приемане на решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, кратко 

време за запознаване. Прегледайте проекта на решението и след 

малко ще върна този доклад, за да го подложа на гласуване. 

 

Докато го преглеждате, преди да го гласуваме, ви предлагам 

да преминем към точка четвърта от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ НА 

ОБРАЗЦИ НА ИЗБОРНИ КНИЖА ЗА ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА 

ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ И ЗА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно утвърждаване на образци на изборни 

книжа за произвеждане на изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. 

Също в моя папка от днес ще видите съответните 

приложения с № 25 и от № 77 до № 83.  

Предлагам да приемем следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Отменя образец на изборна книга за произвеждане на 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители с номер 25-НС и утвърждава 

нова изборна книга с номер 25-ЕП/НС, приложени към настоящото 

решение. 

Утвърждава образци на изборни книжа за произвеждане на 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители с № 77-ЕП/НС до № 83-

ЕП/НС, включително приложени към настоящото решение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3066-ЕП/НС/12.04.2004 г. 
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Връщаме се към точка едно: проектът на решение, който 

представи господин Томов относно условията и реда за образуване 

на секциите извън страната. 

Имате ли по него предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3067-ЕП/НС/12.04.2024 г. 

Колеги, в точка трета давам думата на господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В папката с мои инициали има 

написан текст като проект на съобщение във връзка с приетите 

решения за регистрации на партиите, коалициите и независимите 

кандидати за участие в изборите, които предстои да се проведат на 

9 юни 2024 г., за членове на ЕП от Република България и за народни 

представители. 

Предлагам да приемем решение за публикуване на такова 

съобщения на страницата на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? Неведнъж сме публикували такова 

съобщение, така че нека да послужи на тези, които ще го ползват. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Предлагам приетото решение по 

доклада на колегата Томов за условията и реда за образуване на 

секции извън страната и за гласуване извън страната да го изпратим 
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на Министерството на външните работи за разпространение сред 

българските общности по удачен от тях начин, както и чрез нашата 

фейсбук страница да го разпространим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието и насрочвам следващото за понеделник, 15 април 

2024 г., от 10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,50 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 
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